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گردهمایی برندهای مطرح قطعات 
خودرو در نمایشگاه بین المللی 

اصفهان
اصفهان – مرادیان:نمایشگاه بین المللی اصفهان در 
آخرین هفته خردادماه و در قالب هجدهمین نمایشگاه 
تخصصی قطعات، مجموعه ها و صنایع وابسته خودرو 
میزبان شــرکت های برتر کشور خواهد بود.به گزارش 
روابط عمومی شرکت نمایشگاه های بین المللی استان 
اصفهان، این نمایشــگاه که طی روزهــای 26 تا 30 
خردادماه و به مدت پنج روز برپا می شود، 105 شرکت 
از 15 اســتان کشــور را گرد هم جمع می کند تا به 
ارائه دستاوردها و توانمندی های فنی و خدماتی خود 
بپردازند.در نمایشــگاه قطعات خودرو امسال اصفهان 
شرکت های مطرحی از اســتان های اصفهان، تهران، 
البرز، خراســان رضوی، آذربایجان شرقی، قم، فارس، 
گیلان، سمنان، یزد، مازندران، سیستان و بلوچستان، 
مرکزی، قزوین و همدان حضور دارند و توانمندی های 
خود را در قالب قطعات و مجموعه های خودرو، قطعات 
موتور، اجزا و قطعات الکترونیک خودرو، ماشین آلات 
و تجهیزات قطعه سازی، تحقیقات و طراحی مهندسی، 
مــواد اولیه و تجهیــزات جانبی خــودرو، بازرگانی و 
خدمــات پس از فروش، لوازم تزئیناتی خودرو، تعمیر 
و نگهــداری خودرو، محصولات پــاک کننده خودرو، 
سیستم شاســی، تیونینگ، خدمات پس از فروش و 
بیمه در معــرض بازدید علاقمندان قــرار می دهند.

هجدهمین نمایشگاه تخصصی قطعات، مجموعه ها و 
صنایع وابسته خودرو در حالی برگزار می شود که 70 
درصد شــرکت های حاضر در این نمایشگاه در حوزه 
تولیــدی و 30 درصد نیز در حــوزه توزیع و خدمات 
مشغول به فعالیت هســتند. همچنین این نمایشگاه 
در قالــب 15 هزار مترمربع فضای نمایشــگاهی برپا 
می شود که گســتره جامعی از فعالیت های مرتبط با 
حوزه قطعــات خودرو را در بــر می گیرد.علاقمندان 
به بازدید از هجدهمین نمایشــگاه تخصصی قطعات، 
مجموعه ها و صنایع وابسته خودرو می توانند از ساعت 
10 تا 18 روزهای 26 تا 30 خردادماه به نمایشــگاه 
بین المللی اصفهان واقع در کمربندی شــرق، روبروی 

منطقه روشن دشت مراجعه کنند. 

حضور ذوب آهن اصفهان در 
کنفرانس بیلت و محصولات تخت 

خاورمیانه و شمال آفریقا
اصفهان- مرادیان: ذوب آهن اصفهان در کنفرانس 
بیلت و محصولات تخت خاورمیانه و شــمال آفریقا ) 
یازدهمین کنفرانس متال اکسپرت( که روزهای ششم 
و هفتم ژوئن 2022 در مســقط پایتخت کشور عمان 
با حضور تعدادی از متخصصان و صاحب نظران فولاد 
و مواد اولیه برگزار شد، حضوری فعال داشت.مهندس 
ایــرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهــن اصفهان یکی از 
سخنرانان اصلی این همایش بود. مدیرعامل ذوب آهن 
اصفهان در این کنفرانس به تشــریح چشم انداز فولاد 
ایــران و جهــان و چالش ها و فرصت هــای پیش رو 
پرداخت و ســپس ضمن معرفــی این مجتمع عظیم 
صنعتی، طرح های آتی و چشم انداز تولید این شرکت 
را بررســی کرد.در حاشــیه این کنفرانس مذاکرات 
مهمی در خصوص جذب مشتریان بالقوه و نیازسنجی 
بازار برای محصولات جدید توســط تیم های فروش و 

بازاریابی شرکت صورت گرفت.

رشد 112 درصدی سرمایه گذاری 
جواز تاسیس در استان

رشــد 112 درصدی سرمایه گذاری جواز تاسیس در 
استانرئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان 
از صدور 52 فقره جواز تاســیس صنعتی در 2 ماهه 
سالجاری در اســتان خبر داد.به گزارش خبرنگار ما، 
خلیل قاسمی با اشاره به صدور 52 فقره جواز تاسیس 
اظهار داشــت: شــاهد رشــد112 درصدی سرمایه 
گذاری صدور جواز تاســیس در استان هستیم.وی با 
بیان این که از این میزان جواز تاســیس صادره، 51 
جواز تاســیس ایجادی و1 فقره جواز توسعه ای است، 
گفت: رشد سرمایه گذاری جوازهای تاسیس در استان 
نسبت به مدت مشابه سال قبل، نشان از علاقه مندی 
به ســرمایه گذاری در شــهرک های صنعتی اســت.

رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت استان یکی 
از اولویت های مهم در اســتان را حمایت و پشتیبانی 
و رونق بیشــتر صنایع عنوان کرد و ادامه داد: تسریع 
در اجرا و تکمیل طرح های صنعتی اســتان به صورت 
جدی دنبال می شود.قاســمی اظهار داشت: بیشترین 
صدور جــواز تاســیس در شهرســتان بندرعباس و 
کمترین صدور مربوط به شهرســتانهای بشــاگرد و 
جاسک است.وی در پایان افزود:محصولات کانی غیر 
فلزی و شــیمیایی از جمله گروه های صنعتی بوده اند 
که بیشــترین میزان صدور جواز تاســیس را به خود 

اختصاص داده است.

راه حل فرشاد مؤمنی برای بحران های اقتصادی:
ناچاریم به علم تن بدهیم

معنایش این اســت که وضع مالی دولت باید خیلی 
بهبود پیداکرده باشد اما کارنامه مالی را وقتی می بینید، 
متوجه می شــوید که علی رغم این ســبقت درآمدها از 
هزینه، در آن دوره 10ســاله دوم مــا با یک رفتارهای 
آنومیک وحشتناک روبرو بودیم چراکه اندازه بدهی دولت 
از کانال بودجه عمومی 8برابر ولی در مورد شرکت های 
دولتی در دوره 8ساله اول بعد از جنگ، بدهی ها 23برابر و 
در دوره 10ساله 37برابر شده است. این نکته همه مسئله 
را توضیح نمی دهد. بحث برسر این است که این بدهی 
جنون آمیز در شــرکت های دولتی حکایت از یک فساد 

دائماً رو به گسترش دارد. 

خبر

ادامه از صفحه اول

اختلافات مالی، علت نزاع دسته جمعی 
شهرستان »سیریک« 

 فرمانده انتظامی شهرســتان »ســیریک« از نزاع 
دسته جمعی در بازارچه میشی این شهرستان به 
دلیل اختلافات مالی در خصوص تصادف خسارتی 

سال های گذشته خبر داد. 
سرهنگ » فرهاد چراغی« در مصاحبه با خبرنگار 
پایــگاه خبری پلیــس گفت: مقارن ســاعت 23 
مورخه بیســتم و ســوم خردادمــاه ،در پی اعلام 
مرکز فوریت های پلیســی 110مبنی بر وقوع نزاع 
و درگیری دســته جمعی، بلافاصله عوامل گشت 
کلانتری و یــگان امداد ایــن فرماندهی به محل 
اعلامی اعزام شــدند.وی افزود: با حضور مأموران 
انتظامی شهرستان و بازبینی تصاویر دوربین های 
مداربسته محل درگیری، مشخص گردید افرادی 
ناشــناس، با اســتفاده از یک دســتگاه خودروی 
ســواری پژو پارس به بازارچه میشی وارد شده و 
با اســتفاده از چوب و سلاح ســرد اقدام به نزاع و 

درگیری دسته جمعی نمودند.
این مســئول انتظامی با اشاره به انتشار کلیپی با 
همیــن مضمون در فضای مجازی و شــبکه های 
اجتماعی، بیان داشــت: بلافاصلــه مأموران طی 
تحقیقــات میدانی و بررســی تصاویــر، 9 نفر از 

طرفین نزاع را شناسایی کردند.
ســرهنگ چراغی اظهار داشــت: ماموران ضمن 
هماهنگــی قضائی و انجــام اقدامــات تأمینی و 
انتظامی طی یک عملیات منســجم پلیســی در 
محــل اختفا تعــدادی ازضاربین حضــور یافته و 
همچنین خودرویی که در درگیری از آن استفاده 

می شد را توقیف کردند.
فرمانده انتظامی شهرستان ســیریک با تأکید بر 
اینکه اقدامات پلیســی جهت دســتگیری تمامی 
ضاربین بصورت ویژه در دســتور کار مأموران قرار 
دارد، تصریــح کرد : پلیس با مخلان نظم و امنیت 
عمومي تعارف ندارد و افرادي که نیت هاي پلیدي 
در سر دارند، بدانند که پلیس با قاطعیت و جدیت 
به پشــتوانه همکاري آگاهانه شهروندان و حمایت 

دستگاه قضائي با آنان برخورد خواهد کرد.

2 میلیون و ۸00 هزار قطعه جوجه  
ریزی ماهانه در استان مرکزی انجام 

می شود
به گزارش روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی 
استان مرکزی ،معاون بهبود تولیدات دامی سازمان 
جهاد کشاورزی استان مرکزی گفت: 2 میلیون و 
800 هــزار قطعه جوجه ریزی به صورت میانگین 
ماهانه در واحدهای پرورش طیور این استان انجام 
می شــود. »حمیدرضا اخوان« افزود: بخشــی از 
جوجه یک روزه مورد نیاز واحدهای پرورش طیور 
اســتان مرکزی از داخل و بخشی از آن از خارج از 
استان تامین می شــود. وی ادامه داد: یک واحد 
جوجه کشــی با ظرفیت تولید یک میلیون و 80 
هزار قطعه جوجه در هر دوره در اســتان مرکزی 
فعال اســت و مشــکلی در زمینه تولید جوجه در 
این واحد وجود ندارد و معدم ســازی جوجه نیز 
در استان انجام نمی شــود. معاون بهبود تولیدات 
دامی ســازمان جهاد کشاورزی استان مرکزی یاد 
آور شــد: 70 هزار تن گوشــت مرغ سال گذشته 
در این اســتان تولید شد و اکنون نیز ماهانه چهار 
هزار و 700 تا پنج هزار تن گوشــت طیور در این 
اســتان تولید می شود. اســتان مرکزی به عنوان 
دومین قطــب صنایع مادر تخصصــی، چهارمین 
قطب صنعت کشور محسوب می شود و در زمینه 
تنوع تولیدات صنعتی رتبه نخســت کشــور را به 

خود اختصاص داده است. 
این اســتان با وجود صنعتی بــودن در زمره 10 
استان نخست کشور در بخش کشاورزی است که 
90 هزار بهره بردار شامل 20 درصد شاغلان استان 
در این حوزه فعال هستند. 670 هزار هکتار اراضی 
باغی و کشاورزی در استان مرکزی وجود دارد که 
یک و 2 دهم درصد تولیدات کشــاورزی مازاد بر 

نیاز استان به سایر مناطق ارسال می شود

خبر

نرگس  لرســتان،  همدلــی، خبرنگار 
ســپه وند- دکتر آرش امین رئیس مرکز 
آموزشــی درمانی بیمارســتان شهید آیت 
الله مدنــی خرم آبــاد خبر داد: امــروز برای 
اولین بار در اســتان لرستان مریض مبتلا به 

کوارکتاسیون آئورت نزولی درمان شد.
دکتر آرش امین فوق تخصص قلب ادامه داد: 
این مورد بیماری قلبی بســیار نادر است و 
بیمار یک آقای 23 ساله هستند که با تنگی 
شــدید ناحیه آئورت مواجــه بودند و برای 
درمان یا باید عمل جراحی قلب می  شدند یا 
از طریق اسنتین و گرسسن آئورت باز می شد 
که  خوشبختانه امروز با همکاری دکتر مومن 
زاده و دکتر نصراله مرادی فر بصورت تیمی 
این عمل مهم و حساس را برای اولین بار در 

استان انجام دادیم.
دکتر امین خاطرنشــان کــرد: این عمل به 
صورت روتیــن در مراکز درمانــی بزرگ و 
تهران انجام می شود و عمل جدیدی نیست 
ولی در اســتان لرستان اولین باری است که 

این مورد عمل انجام گرفت.
سرپرست مرکز آموزشی درمانی بیمارستان 
شــهید آیت الله مدنی ابــراز امیدواری کرد: 
انشــالله باهمکاری و تلاش پزشکان حاذق و 
توانمند اســتان دیگر این بیماران را به دیگر 
استانها نمی فرستیم و نیز مساعدت خوبی در 
بحث تامین هزینه  هــای درمان آنان خواهد 

شد.
دکتر امین اشــاره کرد: البتــه این بیمار به 
مراکز درمانی دیگر شهرهای بزرگ مراجعه 
کرده بود و وقت عمل چند ماهه گرفته بود 
که خواهان تاخیر در پروسه درمان نبود و به 
مــا مراجعه کرد و با لطف خداوند متعال و با 
تلاش پرسنل این عمل در بیمارستان شهید 
مدنی انجام شد همچنین از طریق سیستم 
دولتی تمام هزینه از طریق بیمارستان انجام 
شــد که در کاهش هزینه های بیمار بسیار 

کمک کننده است.
ضرورت حمایت مالی مســئولین و خیرین 

سلامت از بیمارستان شهید مدنی
دکتر امین تاکید کرد: حمایت مالی بزرگترین 
خواسته ماست و انشالله با حمایت های مالی، 

استفاده از ظرفیت خیرین سلامت،
شــاهد توسعه و تجهیز بیشــتر بیمارستان 
آیت اله شــهید مدنی باشیم لذا تمایل داریم 
با وجود پزشکان حاذق گام موثری در درمان 
بیماران برداریــم به نحوی که از مهاجرت و 
اتلاف وقت بیماران قلبی جلوگیری کنیم و 
شاهد درمانی بصرفه برای ابن عزیزان باشیم.

در ادامه دکتر نصراله مرادی فر فوق تخصص 
اینترونشنال قلب نیز بیان کرد: بیماران قلبی 
مــا بدانند که تیم فوق تخصصی که الان در 
استان لرستان و بیمارســتان آیت اله مدنی 
مســتقر اســت به تمام امور درمانی که در 
مراکز بزرگ ایران انجام می شــود مسلط و 
مجهز است و بنابراین اصلا مراجعه بیماران 
ما بــه مراکز دیگر اســتانها و اتلاف وقت و 

هزینه ها ضرورتی ندارد.
دکتر امیر مومــن زاده فوق تخصص قلب و 
عروق نیز اظهار کــرد: ما در اینجا به صورت 
2۴ ساعت شبانه روزی در 7 روز هفته تحت 
سرپرســتی ریاســت دکتر امین و همکاری 
کلیه همکاران آماده خدمت رســانی به هم 

استانی های عزیز هستیم .
دکتر مومــن زاده ابراز کرد: از زحمات دکتر 
امین و پرســنل زحمتکش این بیمارستان 
تشــکر می کنیم و عمل امــروز یک بیماری 
و مورد نادری اســت که درمان آن در مراکز 
بــزرگ دنیا و تهران انجام می شــود و امروز 
برای اولین بار در اســتان لرســتان به لطف 
دکتر امین و پرسنل زحمتکش شاهد انجام 

این عمل برای یک بیمار 23 ساله بودیم.
او تاکید کرد: تداوم این قبیل کارهای بزرگ 
مستلزم این اســت که مردم به توانایی های 
درون استانی اعتماد کنند و ما نیز  امکانات 

بیشتر و بستر بهتری را فراهم کنیم.
فعالیت شــبانه روزی خادمان ســلامت در 

بیمارستان شهید مدنی
در ادامه شــیوا تذهیبی سرپرســتار بخش 
آنژوگرافی بیمارســتان ایت اله شهید مدنی 
خرم آباد نیز گفت: مرکز ما 18 است که کار 
می کند و ایــن مورد عمل برای اولین بار در 
استان انجام شد و تجهیزات ابن بیمارستان 
جوری تهیه شود که هیچ بیماری را به خارج 

از استان ارجاع ندهیم .
بیمارســتان  آنژوگرافی  بخش  سرپرســتار 
ایت اله شهید مدنی خرم آباد در پایان تاکید 
کرد: در بخش پرایمری پی سی آی به صورت 
2۴ساعته همکاران ما مشغول خدمت رسانی 
هســتند و  از لحاظ کاری قــوی و باوجدان 
هستند که تا نصف شب کار می کنند به این 
امید که شاهد لبخند سلامتی برای بیماران 

عزیز باشند.

برای اولین بار در استان لرستان انجام شد: 

عملیکبیمارقلبیموردنادردربیمارستانشهیدمدنیخرمآباد

طی نشســتی در قالب پاتوق رســانه اي تبیین که به همت 
سازمان بســیج رســانه فارس و با محوریت سازمان بسیج 
مهندســین صنعت و معدن راه اندازی شده، مشکلات برق 
کشــاورزان و صنعتگران در فصل گرما، با حضور نمایندگان 

صنفی و مدیران مربوطه به بحث و بررسی گذاشته شد.
هادي رضایي، رئیس سازمان بسیج رسانه فارس ی در این 
جلســه بیان کرد: با توجه به قرار گرفتن در آســتانه فصل 
گرم ســال، استفاده بیشتر از انرژي و همچنین رونق بخش 
کشــاورزي در این فصل، پاتوق رســانه اي تبیین) سازمان 
رســانه( به بررسي مشکلات برق کشاورزان و صنعتگران در 

فصل گرما اختصاص داده شده است.
او ضــرورت همراهي و هم افزایي بــراي گذر از پیک فعلي 
را یادآور شــد و تصریح کرد: پاتوق تبیین بســیج رسانه به 
اقناع سازي مسائل روز از ســوي مدیران اختصاص دارد و 

نه صرفا سخنراني.
حســین پناهي، رئیس بسیج مهندســین صنعت و معدن 
فارس نیز ضرورت برگزاري این جلســه را اقناع سازي افکار 
عمومي براي عبور از پیک فصل تابستان امسال عنوان و از 
مسئولان متولي خواست تا پیش از هر اقدامي، فعالیت هاي 
مربوط به امور برق به صورت شــفاف برای مردم و اصناف 

تبیین شود.
او عنوان کرد: از آنجا که اقناع ســازي یکي از رویکردهاي 
مهم رســانه است، این ســازمان با اســتفاده از ظرفیت و 
فضای ایجاد شــده توسط بسیج رســانه فارس، کشاورزان 
و صنعتگــران را گــرد هم آورده تــا از نزدیک ضمن اعلام 

چالش ها در این زمینه، به بیان مطالبات خود از مســئولان 
مربوطه بپردازند.  

محمدرضا سلاحي، مدیرعامل شرکت توزیع برق شیراز نیز 
در این نشســت به تشــریح برنامه هاي شرکت متبوع براي 
عبور از پیک تابســتان پرداخــت و گفت: ناترازي مصرف و 
تولید برق از ســالهاي قبل به دلیل حاکمیت تحریم، عدم 
سرمایه گذاري و ...در کشور وجود داشته و در واقع متناسب 

با رشد مصرف، تولید اضافه نشده است.
او کنترل مصرف و افزایش تولید را تنها راه رفع ناترازي ذکر 
و خاطرنشــان کرد: افزایش تولید بسیار زمانبر و هزینه ساز 
است.به عنوان مثال؛ دو نیروگاه در فارس داریم که هر کدام 
در بهترین شرایط زماني در بازه زماني سه ساله با هزینه اي 

بالا احداث مي شــود و لذا وزارت نیــرو راهي جز مدیریت 
مصرف ندارد تا بتواند شرایط موجود را کنترل کند.

مدیرعامل شرکت توزیع برق شیراز ادامه داد: سال گذشته 
تولیــد و مصرف با هم همخواني نداشــت و به همین دلیل 
خاموشــي ها در دســتور کار قرار گرفت و مثلا کشاورز در 
طول یک روز، دوبار با خاموشــي مواجه می شد و صنعتگر 

نیز همینگونه بود.
به گفته سلاحی؛ امســال براي ایجاد یک احساس رضایت 
عمومي، استفاده از ظرفیت غیرقابل استفاده و احصاء آنها، 
اخــذ مجوز براي خریــد انرژي از پتروشــیمي هاي جدید، 
پالایشــگاهها و مولدهاي خود تامین در دســتور کار قرار 

گرفته است.
او گفت: براســاس طرح این مــوارد، پروتکل هایي با وزارت 
صمت و جهاد کشاورزي مبادله شده است.استراتژي تعریف 
شــده براي وزارت صمت این بود که صنعتگر اگر بداند چه 
زماني با خاموشي مواجه شود، راحتتر مي تواند برنامه ریزي 
کنــد و بنابراین برنامه انتقــال تعطیلات جمعه به یک روز 
هفته برنامه ریزي شــد.در وزارت جهاد کشاورزي نیز این 

مهم در دستور کار قرار گرفت.
مدیرعامل شرکت توزیع برق شیراز با تصریح بر اینکه وظیفه 
ملي و شرعي ما این است که از نارضایتي عمومي جلوگیري 
کنیم، گفت: شــرکت هاي توزیع یک شرکت سیاست گذار 
نیستند و یک سیاست کلي از جانب نظام ابلاغ شده و تمام 
قد به میدان آمده اند تا امسال خاموشي گسترده و خارج از 

برنامه ریزي مانند سال قبل نداشته باشیم.

در پاتوق بسیج رسانه ای استان فارس  صورت گرفت

بررسی مشکل برق  کشاورزان وصنعتگران در فصل گرما

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه تبریز در طول 
تاریخ مرکز تجارت منطقه بوده اســت، گفت: اولویت 
دولت ســیزدهم برای توســعه روابط با کشــورهای 
همسایه بسیار ارزشمند است و ما آمادگی داریم روابط 
اقتصادی کشورمان با همسایگان شمال غرب را به طور 

کامل پشتیبانی کنیم.
عابدین خــرّم در دیدار با دســتیار وزیر امور خارجه، 
با اشــاره به اقدامات اســتان در حوزه روابط خارجی، 
اظهار کرد: در هشت ماه گذشته نشست های متعددی 
با سفرای کشورمان در کشورهای منطقه داشته ایم که 
نمایندگان بخش خصوصی هم در این نشست ها حضور 
داشــته اند و همچنین با 9 نفر از ســفرای کشورهای 

مختلف دیدار کرده ایم.
وی افزود: حضور سفرا و هیأت های خارجی در استان 
فرصت خوبی اســت، اما قانع به دیدارهای تشریفاتی 
نیستیم و معتقدیم که این رفت وآمدها باید تبدیل به 

تفاهم ها و قراردادهای عملیاتی شود.
خرّم با اشــاره به نقش محوری تبریز در حوزه تجاری 
و اقتصادی منطقه، تاکید کرد: آذربایجان شرقی همه 
ظرفیت های لازم برای پشــتیبانی از روابط اقتصادی 
کشــورمان با همسایگان شــمال غرب را دارد و باید 
تأخیرها و کم کاری های گذشته را در این زمینه جبران 

کنیم. استاندار آذربایجان شــرقی با اشاره به فعالیت 
مرکز خدمات ســرمایه گذاری در استان، گفت: یکی از 
اولویت های ما استفاده از ظرفیت هم استانی های مقیم 
خارج از کشور است که اقدامات خوبی را در این راستا 

شروع کرده ایم.
وی افزود: آذربایجان شــرقی ظرفیت های فراوانی در 
حــوزه صنعــت و حمل ونقل دارد و لازم اســت برای 
اســتفاده از این ظرفیت ها در حــوزه روابط خارجی، 
دیپلماســی اقتصادی ســفارتخانه ها و نمایندگی های 

کشورمان فعال تر شود.
دســتیار وزیر امور خارجه نیز در این دیدار گفت: نوع 
نگاه دولت ســیزدهم و شخص رئیس جمهور به حوزه 

روابط بین الملل، بستر مناســبی را برای نقش آفرینی 
فعال اســتان های مــرزی در این حــوزه فراهم کرده 
و اولویــت مــا در وزارت امــور خارجه، اســتفاده از 

ظرفیت های مغفول این استان هاست.
عبدالله ســهرابی با اشــاره به اینکه سیاست خارجی 
متوازن و دیپلماســی فعال، پویا و هوشمند در دستور 
کار وزارت امور خارجه اســت، افــزود: یکی از راه های 
توسعه همکاری با کشــورهای همسایه، فعال تر شدن 
دفاتر استانی است و دفتر نمایندگی آذربایجان شرقی 

یکی از مهم ترین دفاتر ما به شمار می رود.
وی با بیان اینکه آذربایجان شــرقی باید در این زمینه 
پیشگام باشد، خواستار تشکیل شورای روابط بین الملل 
در استان شــد و گفت: کارهای خوبی در استان آغاز 
شــده و باید از تمام ظرفیت ها بویژه ظرفیت ایرانیان 
مقیم خارج از کشور استفاده کنیم.به گزارش ایسنا، به 
نقل از روابط عمومی استانداری آذربایجان شرقی، در 
این دیدار همچنین تفاهم نامه همکاری با هدف تقویت 
و توســعه روابط خارجی و ارتقــای جایگاه بین المللی 
استان و معرفی حداکثری ظرفیت های استان در خارج 
از کشور با اســتفاده از امکانات و سازوکارهای وزارت 
امور خارجه، به امضای اســتاندار آذربایجان شــرقی و 

دستیار وزیر امور خارجه رسید.

استاندار آذربایجان شرقی:

برای پشتیبانی از توسعه روابط اقتصادی با همسایگان شمال غرب آمادگی داریم


